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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/23-01/9 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-14 
Rijeka,  29. kolovoza 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
S 5. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

5. sjednica VMO Drenova održana je 29. kolovoza 2023. (utorak) s početkom u 16:00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Valter Štefan, predsjednik VMO 
- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika VMO 
- Helena Matanić, članica VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni:  
- Marijan Jurlina, član VMO 

 
 
 
Zapisnik s 4. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Dogovor oko realizacije programa Bilten – Drenovski list 
2. Razno – informacije i zamolbe građana 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 
Predsjednik Valter Štefan informirao je članove Vijeća o obavezi realizacije programa „Bilten“ 

odnosno o izdavanju Drenovskog lista u 2023. godini. Zatražio je od svih prisutnih vijećnika da 

predlože teme koje će biti uvrštene u list te da se dogovori termin izdavanja istoga. 

 

Zaključak: Vijećnica Helena Matanić predložila je da će kontaktirati većinu sudionika s 

„Dana Drenove 2023.“ koji su pokazali svoje sportske vještine kao što su Ženski odbojkaški 

klub Drenova, Taekwondo klub Drenova, Malonogometni klub Drenova, Sportsko 

rekreacijski klub Rika, zatim Košarkaški klub, Boćarski klub Drenova, izvođače i druge te 

će sastavi članak na temu sporta. Vijećnica Zorka Ćoso također se je ponudila pomoći 

budući da je i sama članica Boćarskog kluba Drenova. Predsjednik Vijeća predložio je i da 

se u list uvrste teme vezane uz realizaciju programa „Dan MO“ kao i program „Ekološka 

akcija“. Vijećnici su također predložili i da se kontaktira ravnatelja OŠ Fran Franković kao i 

Društveni centar Drenova, Mješoviti pjevački zbor Drenova, Prve riječke mažoretkinje, 

udrugu „Zeleni Kastav“ i sve druge udruge i organizacije koje pridonose u društvenom, 

sportskom i kulturnom razvoju Drenove. Vijećnici su odlučili da će se jedan primjerak 

Drenovskog lista izdati početkom mjeseca prosinca 2023. godine. 

 
 
 
AD. 2 
2.1. Dana 20.6.2023. godine Vijeću MO Drenova obratio se gospodin A.C. s primjedbom na 

loše izvedene radove u ulici Brune Francetića kod kućnog broja 28c. Navedeni radovi izvodili 

su se u sklopu realizacije stavke iz komunalnih prioriteta za 2022. godinu koja je uključivala 

sanaciju kolnika u ulici Brune Francetića te sanaciju odvodnje u istoj ulici. Nadalje, stranka 

A.C. navodi da se prilikom izvedbe radova asfalt podigao za 10 cm odnosno iznad  

praga vlasnikovog dvorišta što je po njegovom mišljenju protivno pravilima struke. Stranka  

A.C. zatražio je sastanak na terenu s djelatnikom iz UO za komunalnim sustav i promet te 

s predsjednikom Vijeća MO Drenova.  

 
 
 
Zaključak: Vijeće MO Drenova je odmah po dostavljenoj prijave od strane A.C. istu 
proslijedio na UO za komunalni sustav i promet te zatražio očitovanje od strane istih. 
Također, zatražen je i sastanak na terenu sa strankom A.C. i djelatnikom UO za komunalni 
sustav i promet uz molbu da se prethodno o danu i satu sastanka pravovremeno kontaktira 
MO Drenova i podnositelj prijave A.C. kako bi se na licu mjestu ustanovilo stanje nakon 
izvedenih radova.  
 

 Dana 14.7.2023. MO Drenova zaprimio je očitovanje od strane UO za komunalni 
sustav i promet koji je zatim proslijedio stranci A.C. na uvid a koji glasi: 

 
„Poštovani g. A.C., nakon primitka Vašeg dopisa, provjerili smo sa trgovačkim društvom 
RIJEKA plus d.o.o. sve navode koji se u istom spominju budući da smo svakako dužni 
zatražiti očitovanje i druge strane kako bi Vam mogli dati odgovor. Od navedenog 
trgovačkog društva dobili smo informaciju da se o ovoj problematici isto u više navrata 
očitovalo prema Vama.  
 

 Naime, nadležni mjesni odbor Drenova u svoje je prioritete za 2022.godinu uvrstio i stavku 
sanacije kolnika u ulici Brune Francetića kao i sanaciju odvodnje u istoj ulici. S obzirom na 
navedeno, poštujući odgovarajuću proceduru, trgovačko društvo RIJEKA plus d.o.o. kao 
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tijelo javne vlasti sukladno odredbama Zakona o javnoj nabavi proveo je postupak nabave, 
te je nakon provedenog postupka odabran i izvođač radova. 
Svaki izvođač radova dužan je postupati sukladno sklopljenom ugovoru kao i pravilima 
struke prilikom izvođenja radova. Upravo kako bi se navedeno poštivalo, i RIJEKA plus 
d.o.o. i ugovorni izvođači imaju svoje nadzorne inženjere, koji osiguravaju da izvođač 
obavlja pojedine radove sukladno ugovoru te u okviru svih relevantnih zakonskih propisa. 
U konkretnom slučaju, prema informacijama iz trgovačkog društva RIJEKA plus d.o.o., 
osobe koje navodite u svojem dopisu stručnjaci su sa iskustvom od više desetljeća te 
navedeno društvo ocjenjuje njihov rad kao profesionalan i usklađen sa svim pravilima 
struke.  
 
 

 Na navedenoj lokaciji izvedeno je frezanje postojećeg i asfaltiranje novog asfalta, padovi 
su prilagođeni napravljenoj odvodnji ispred ulaza.  
Isti dan nakon asfaltiranja padala je jaka kiša te je nadzorni inženjer dodatno izvršio obilazak 
navedene lokacije. Prilikom spomenutog obilaska utvrđeno je i evidentirano fotografijom 
koju dostavljamo u prilogu, da voda s prometnice ne ulazi na navedeni posjed. 
Slijedom navedenog, iz iznesenog očitovanja trgovačkog društva RIJEKA plus d.o.o. 
proizlazi da su navedeni radovi izvršeni u skladu sa zakonskim odredbama i pravilima 
struke. S poštovanjem, Upravni odjel za komunalni sustav i promet” 

 
Gospodin A.C. odgovorio je na očitovanje UO za komunalni sustav i promet kako nije 
zadovoljan njihovim očitovanjem glede problema koji navodi, te je na MO Drenova dostavio 
fotografiju na kojoj se vidi kretanje oborinskih voda i ponovno zatražio sastanak na terenu 
s djelatnikom za UO komunalni sustav i promet te s predsjednikom Vijeća MO Drenova. 
 
MO Drenova je očitovanje i fotografiju dostavljenu od strane A.C. proslijedio na UO za 
komunalni sustav i promet te je ponovno zamolio iste za prijedlog termina sastanka na 
terenu u što kraćem mogućem roku, a na kojem će biti prisutan predsjednik Vijeća MO 
Drenova, stranka A.C. te djelatnik UO za komunalni sustav i promet.  
 
 
 
 
 
2.2. MO Drenova obratio se gospodin s kućnog broja Humski put 14 navodeći probleme vezane 
uz kamenje koje se nalazi na dijelu puta koji je u vlasništvu Grada Rijeke, a koje je kako isti navodi 
istresao susjed s kućnog broja 14a. Podnositelj prijave zamolio je za uklanjanje kamenja s 
navedenog dijela puta.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. MO Drenova poslao je prijavu na 
komunalno redarstvo te zatražio od strane nadležnog komunalnog redara da izađe na teren 
i utvrdi trenutno stanje na terenu te postupi u skladu sa svojima ovlastima. Također, od 
komunalnog redarstva zatraženo je pismeno očitovanje o učinjenom.  
 
 
 
 
 
2.3. Zamjenik predsjednika Vijeća M.P. podnio je prijavu vezanu za neispravnu javnu rasvjetu u 
ulici Cvjetna kod kućnog broja 8 te u ulici Ivana Žorža ispred kućnog broja 6.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. MO Drenova dostavilo je prijavu na 
nadležnu službu te zatražilo sanaciju neispravne javne rasvjete u ulici Cvjetna kod kućnog 
broja 8 te u ulici Ivana Žorža ispred kućnog broja 6.  



 4/5 

 . 
 
 
2.4. Gospodin A.R. podnio je prijavu na MO Drenova vezano uz neispravnu javnu rasvjetu u ulici 
Braće Hlača 13. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. MO Drenova dostavilo je prijavu na 
nadležnu službu te zatražilo sanaciju neispravne javne rasvjete u ulici Braće Hlača 13. 
 
 
 
 
2.5. Gospođa V.M. obratila se MO s molbom za uklanjanjem nepoželjne vegetacije u ulici 
Kablarska cesta.  
 
 
Zaključak: MO Drenova je po primitku prijave istu proslijedio na Rijeka plus d.o.o. te je od 
istih zatražio izlazak na teren i uklanjanje nepoželjne vegetacije u navedenoj ulici. Budući 
da do 28.8.2023. godine MO nije zaprimio odgovor od strane nadležne službe te se po 
navedenoj prijavi nije postupilo, MO Drenova ponovno dostavlja upit na Rijeka plus d.o.o.  
 

 Dana 29.8.2023. MO Drenova zaprima odgovor od strane Rijeka plusa koji glasi: 

„Poštovani, prvenstveno upućujemo isprike na vremenskom odmaku za odgovor, naime 

želimo vas izvijestiti kako će dana 30.08.2023. nadležne službe zajedno sa izvođačem 

radova izaći na teren navedene lokacije. Zahvaljujemo se na strpljenju.  RIJEKA plus 

d.o.o. Rijeka.“ 

 

2.6. Gospođa N.J. obratila se MO Drenova s molbom da se u ulici Brca kod kućnog broja 8a 

oreže čempres i živica koja kako navodi ometa prolaz pješaka po nogostupu.  

Zaključak: MO Drenova podnio je prijavu za orezivanje čempresa i živice u ulici Brca kod 

kućnog broja 8a na UO za komunalni sustav i promet te je od istih zaprimio sljedeći 

odgovor: 

„Poštovani, potrebno orezivanje obaviti će se u jesenko – zimskom periodu. Lp“ 
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Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
Sjednica je završila u 18.00 sati. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Matea Lončarić                                                                         Valter Štefan 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  


